
PROTOKOLL nr 3
vid sammanträde den 20/4/59 i Djurgårdens 
Idrottsförenings överstyrelse på Stadion

NÄRVARANDE: Dunér , Eckerbrant, Norén, Lövdahl, Liliequist
Förhindrad: Nordlund.

§ 27.
Tennissektion:

I närvaro av S. Bergh och A. Grunander diskuterades den tillämnade ten
nissektionen. Beslöts låta de parter, som anmält intresse för saken, starta 
arbetet på en sektion med uttryckligt framhållande av att sektionen finge 
helt klara de ekonomiska detaljerna på eget ansvar.

Utsågs Nordlund representera ÖS i tennisstyrelsen med Grunander som per
sonlig suppleant.

Beslöts att ej godkänna den föreslagne sekr. i tennissektionen, Zethraeus, 
med mindre än att denne lämnade ev. styrelseposter i AIK. Däremot ansågs 
vanligt medlemsskap i denna klubb ej diskvalificera som sekr. i DIF:s ten
nissektion.

Härefter lämnades företräde åt tennisintressenterna, Richard Zacharias, 
Yngve Zethraeus och Stig Bjarnemark, vilka i enlighet med sitt protokoll 
den 18/3/59 godkändes såsom styrelse i sektionen. Zacharias orienterade om 
det planerade arbetet, som kunde tänkas komma i gång tidigast till hösten. 
Sektionen beräknas omfatta 4-5 aktiva. Nyförvärv från andra klubbar var 
inte uteslutna längre fram. Post till sektionen skall ställas till Yngve 
Zethraeus under adress Stockholm 3.

§ 28.
Box-årsmöte:

Utsågs Norén att representera ÖS vid boxningssektionens årsmöte 25/4 
med Lövdahl som vikarie.

§ 29.
Tidskriften:

Företedde Liliequist räkning från Tryckeri AB Aurora i Ystad på tryck
kostnaden för senaste årgången av tidskriften "Djurgårdaren” med kr. 6.029:- 
och meddelade, att ytterligare c:a kr. 1.500 torde komma att öka den to
tala kostnaden (kliché- och andra utgifter).

Upplyste Eckerbrant, att det för framtiden var uteslutet med en sådan 
kostnad för tidskriften.

Frånsade sig Liliequist fortsatt redigeringsuppdrag för tidskriften.
Beslöts att L. skall göra redovisning för senast utkomna årgångar.

§ 30.
Ungdomsverksamheten:

Inledde Lövdahl en granskning av kostnaderna för ungdomsverksamheten, 
vilka var av den storleksordningen att RF:s konsulent (Mattsson) reagerat 
i samband med sin granskning av verifikationer för utbetalning av begärda 
anslag för fritidsgrupperna. Av tidsbrist beslöts återkomma till Lövdahls 
granskning. Lövdahl rapporterade i övrigt, att de nämnda anslagen från RF 
godkänts efter en tids mangling och snart kunde beräknas utfalla.


